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2017年苏州市高层次人才需求信息表

	单位名称
	苏州漫遊在线信息科技有限公司
	联 系 人
	蔡顾瑶

	地    址
	张家港市经济开发区澳洋国际广场B座
	电子信箱
	hr@manyoo.com.cn

	邮    编
	215600
	电    话
	15862532370

	网    址
	
	传    真
	

	单    位    简    介

苏州漫遊在线信息科技有限公司成立于2016年9月，主要面向移动互联网，从事旅游产品开发与经营，移动互联网旅游平台运营。 

苏州漫遊在线信息科技有限公司与业内外运营商、内容供应商形成战略合作，致力于成为融合增值电信业务、移动互联网应用业务、新媒体产业、旅游产业为一体的综合性公司。

	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇  （年薪）

	文案编辑
	不限专业，中文、历史、市场营销等优先
	1、负责对外媒体新闻及软文供稿； 2、负责公司自媒体内容的策划、编辑工作； 3、协调好与各新闻媒体的关系，拓展公司宣传渠道； 4、完成上级领导安排的临时任务。
	本科以上
	1
	4-6w

	Senior manager BD 高级业务拓展经理
	不限专业
	1、开拓和挖掘有利于业务及商业产品交易额提升的各类外部合作资源，包括但不限于各类运营商、互联网合作、服务供应商、线下旅行社等；2、负责外部资源合作的策略规划，独立进行商务项目的洽谈及后续合作项目的产品设计及对接跟进，对合作项目的产品效果和效率负责；3、广泛寻找并接洽各类服务商、代理商及其他行业相关企业，通过日常沟通及维护，建立长期战略合作关系，并基于品牌发展、用户拓展等需求甄选性价比较高的合作伙伴；4、创新性的拓展各类合作形式，评估合作可行性及资源投入，为市场成本投入及收益管理提供决策依据；5、协调并充分整合公司内部相关资源，通过BD产品项目的资源互换对接，将公司资源投入有效转化为产出。
	专科以上
	1
	5-10w

	合  计
	需求岗位数  2 (个)，需求人数 2  (人)，涉及专业       (门)，

需求博士     (人)、硕士    (人)、本科及以下 2 (人)。

	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Experts 

(2017) 

	Name of the Organization
	Suzhou Manyoo online information technology co., LTD
	Contact Person
	Carrie Cai

	Address   
	10th Floor of Aoyang International Building ,Zhangjiagang City
	E-mail
	hr@manyoo.com.cn

	Zip Code
	215600
	Telephone
	+8615862532370

	Web Site
	
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization

Suzhou Manyoo online information technology co., LTD was established in September 2016, who care about the mobile Internet, engaged in tourism product development and management, mobile Internet tourism platform operation. 
Suzhou Manyoo online information technology co., LTD cooperates all operators, content providers, committed to be the fusion of value-added telecom business, mobile Internet application services, the new media industry, the tourism industry as one integrated company.

	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	Copy Writer
	unlimited
	1,responsible for foreign media news feeds and soft; 

2, the company responsible for the media content planning and editorial work; 

3, coordinate with the news media,publicity channels to expand the company;

4, complete the temporary task assigned by leader.
	Bachelor degree
	1
	4-6w

	Senior manager BD 
	unlimited
	1, pioneering and development is conducive to all kinds of external cooperation resources business and commercial products trade promotion, including but not limited to all kinds of operators, Internet service providers,cooperation, line travel agency; 

2, responsible for the strategic planning of external resources cooperation,independent product design and business to negotiate docking and subsequent cooperation projects follow up, be responsible for project product effectiveness and efficiency; 

3, an extensive search and contact the relevant enterprises of various types of service providers, distributors and other industries, through daily communication and maintenance, to establish long-term strategic cooperative relations, and based on user needs to expand the brand development, selection of higher price partners; 

4, innovative develop various forms of cooperation,cooperation and investment feasibility assessment, provide decision-making basis for the market cost and revenue management, and coordination; 

5 Fully integrate the internal resources of the company, through the BD product project resource exchange docking, the company's resources into effective output.
	junior college
	1
	5-10w

	Total
	Position Number   2  ，Vacancy Number      ，Number of Related Major     ，

Doctor Degree     、Master Degree   、Bachelor Degree and Below     。

	Note
	


附件2

2017年苏州市高层次人才项目需求信息表

	单位名称
	苏州漫遊在线信息科技有限公司
	单位性质
	民营企业

	单位地址
	张家港市经济开发区澳洋国际广场B座
	邮    编
	215600

	网    址
	
	电子邮件
	hr@manyoo.com.cn

	联 系 人
	蔡顾瑶
	电    话
	0512-58984206

	手    机
	15862532370
	传    真
	

	单位简介
	苏州漫遊在线信息科技有限公司成立于2016年9月，主要面向移动互联网，从事旅游产品开发与经营，移动互联网旅游平台运营。 

苏州漫遊在线信息科技有限公司与业内外运营商、内容供应商形成战略合作，致力于成为融合增值电信业务、移动互联网应用业务、新媒体产业、旅游产业为一体的综合性公司。

	项目名称
	漫游盒子虚拟SIM移动互联网接入平台

	所属行业
	互联网、出境游

	项目介绍
	1、项目简介

漫游盒子项目为出境游客提供低成本全球广泛覆盖的移动互联网接入服务。

由于移动运营商国际间结算体系的复杂性和利益矛盾， 移动国际漫游资费将长期保持较高水平。在当今移动互联网高速发展的趋势下，日益增多的出境游客不得不面对高昂的手机漫游资费，尤其是数据流量漫游费。因此，漫游盒子项目推出了低成本境外移动数据上网产品和服务。本项目已进入清华创新创业平台X-Lab。

2、科技成果水平

漫游盒子拥有国内首创虚拟SIM技术，该技术处在国际国内范围内领先地位，拥有核心技术产权3G/4G路由器网络远程控制系统和虚拟SIM技术（SoftSim），技术优势体现如下：

漫游盒子创新虚拟SIM方案和单卡多号技术支持号码自动分配、激活、切换和回收，而且不需要部署智能位置服务器。

漫游盒子产品支持远程控制功能。流量上报和余量通知功能；同时系统会根据客户提前设置好的条件自动调整设备连接速率或关断设备。

除远程自动控制功能，漫游盒子无线路由器将支持手动控制功能。设备上的硬开关或软开关可以直接控制无线路由器的连接速率或关断重启。

漫游盒子支持数据包共享业务和数据流量永久有效业务。

3、项目五年规划

基于对业务模式，市场需求，自身技术优势和竞争对手的综合分析，漫游盒子项目制订了未来5年发展规划：到2020年将本项目逐步建设成行业领先且可持续发展的企业集团。并将企业完善成一个出境旅游行业深度垂直的虚拟移动运营商，为下一个五年计划的扩大投入进入海外市场做好准备，并为筹备国内或海外上市奠定坚实基础。本项目全面建成后将成为国内外领先的互联网+高科技服务平台，全球大型旅游信息平台。

	合作条件
	研发及设计外包、生产协作、联合市场推广，境外供应链协作

	备注
	


Suzhou Project Information for Experts

(2017)

	Name of the Organization
	Suzhou Manyoo online information technology co., LTD
	Nature of the organization
	private enterprise

	Address
	10th Floor of Aoyang International Building ,Zhangjiagang City
	Zip Code
	215600

	Web Site
	
	E-mail
	hr@manyoo.com.cn

	Contact Person
	Carrie Cai
	Tel
	15862532370

	Cell Phone
	
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization
	Suzhou Manyoo online information technology co., LTD was established in September 2016, who care about the mobile Internet, engaged in tourism product development and management, mobile Internet tourism platform operation. 
Suzhou Manyoo online information technology co., LTD cooperates all operators, content providers, committed to be the fusion of value-added telecom business, mobile Internet application services, the new media industry, the tourism industry as one integrated company.

	Name of the Project
	Manyoo virtual SIM mobile Internet access platform

	Industry
	Internet、outbound tourism

	Introduction of the Project
	1, project profile

Roaming box project for outbound tourists to provide low-cost global wide coverage of mobile Internet access services.

Due to the complexity and conflicts of interest between the international settlement system of mobile operators, mobile international roaming tariffs will remain high for a long time. In today's rapid development trend of mobile Internet, the increasing number of outbound tourists have to face high roaming charges for mobile phones, especially data flow roaming charges. As a result, the roaming box project launched a low-cost offshore mobile Internet data products and services. This project has entered Tsinghua innovation and entrepreneurship platform X-Lab.

2, the level of scientific and technological achievements

The box has the first domestic roaming virtual SIM technology, the technology is in the scope of international and domestic leading position, with core technology property 3G/4G router network remote control system and virtual SIM Technology (SoftSim), technical advantages are as follows:

Roaming box innovative virtual SIM solutions and single card multi technology support number automatic distribution, activation, switching and recovery, and do not need to deploy Smart Location server.

Roaming box products support remote control functions. At the same time, the system will automatically adjust the equipment connection rate or off the equipment according to the customer in advance to set a good condition.

In addition to remote automatic control functions, roaming box wireless router will support manual control function. The hard switch or soft switch on the device can directly control the connection rate of the wireless router or turn off the restart.

Roaming box supports packet sharing service and data traffic permanent effective service.

3, project five year plan

The market demand for business model, based on a comprehensive analysis of its technical advantages and competitors, roaming box project formulation for the next 5 years development plan: 2020 this project will gradually build industry leading and sustainable development of the enterprise group. And will the enterprises improve the outbound tourism industry into a vertical depth of virtual mobile operators, to expand the plan for the next five years of investment to enter the overseas market ready, and for domestic or overseas listing and lay a solid foundation. This project will be fully completed Internet plus high-tech service platform of leading domestic and international, large-scale global tourism information platform.



	Cooperation Conditions 
	R & D and design outsourcing, production collaboration, joint marketing, overseas supply chain collaboration

	Note
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